



請以正楷填寫此表格 Please complete this form in BLOCK LETTERS

課程編號 Programme Code :	課程名稱 Programme Title :	學費 Programme Fee :

中文姓名： _____ 英文姓名： _____
Chinese Name : _____ Name in English : _____

香港身份證號碼： _____ 性別： _____ 出生日期： _____
Hong Kong I.D. No. : _____ () Sex : _____ Date of Birth : _____

學歷：
Education : 中學 Secondary School 大專或以上 Post Secondary School or over

手提電話： _____ 其他聯絡電話： _____
Mobile Number : _____ Other Phone Number : _____

電郵地址：
E-mail Address : _____

通訊地址：
Correspondence Address : _____

聲明 Declaration :

本人聲明在此報名表格及隨附文件所載的資料，依本所知均屬完整、真實及準確。

I declare that all information provided in this enrolment form and the accompanying documents are, to the best of my knowledge, true, accurate and complete.

本人不同意專業持續訓練中心使用本人的個人資料於推介本中心培訓課程及相關活動的用途。

I do not agree to the use of my information by the Professional Continuing Training Centre to promote the training courses and related activities of the Centre.

申請人簽名 Applicant's Signature : _____ 日期 Date : _____



報名程序

請填妥報名表、可使用轉數快過數，或連同支票，以郵遞方式遞交，或以傳真、電郵報名，並連同已存了所交的費用之銀行收據副本給本中心作為存檔。

支票抬頭：「專業持續訓練中心」

中國銀行戶口號碼：012-590-2-029288-1

轉數快(快速支付系統識別碼)：103254421

郵寄地址：專業持續訓練中心 新界荃灣柴灣角街 35-45 號裕豐工業大廈 13 樓 7 室

傳真號碼：(852) 2340 5300

電郵地址：Info@ProConTrainingCentre.com

颱風及黑雨警告:

如課程時間是在晚間(19:00-22:00)，將在下列情況下取消:

- (一) 八號或以上颱風訊號或黑色暴雨警告訊號在下午 4:00 仍然懸掛；或
- (二) 香港天文台在下午 4:00 或之後，宣佈將懸掛八號或以上颱風訊號或黑色暴雨警告訊號，本中心將盡早通知閣下補課的日期及時間。

Enrolment Procedure

Please complete the application form, together with the cheque, submit it by post, or fax or email, together with the bank receipt for our record.

Cheque Payable: "Professional Continuing Training Centre"

Bank of China account number: 012-590-2-029288-1

FPS Identifier: 103254421

Mailing Address: Professional Continuing Training Centre Unit 7, 13/F, Yu Fung Industrial Building, 35-45 Chai Wan Kok Street, Tsuen Wan.

Fax: (852) 2340 5300

Email address: Info@ProConTrainingCentre.com

Typhoon and Black Rain Warning

If the course time is in the evening (19:00-22:00), it will be cancelled under the following circumstances:

- (1) Typhoon signal No. 8 or above OR Black Rainstorm warning Signal is hoisted at 4:00 pm; OR
- (2) The Hong Kong Observatory announces that typhoon signal No. 8 or above OR Black Rainstorm warning will be issued at or after 4:00 p.m.

The Center will inform you the date and time of make-up classes as soon as possible.